
ZZPRC Elektrowni Bełchatów
Odbyło się Walne ZZPRC
Szymek Cecotka

W dniu 27 maja 2010 roku odbyło się XXII Walne Zebranie Delegatów ZZPRC. 

Delegaci zapoznali się ze sprawozdaniami władz Związku za ostatni rok i udzielili im absolutorium.
W swoim wystąpieniu Przewodniczący Andrzej Nalepa podkreślił trudną złożoną sytuację w związku z trwającym
procesem konsolidacji w grupie PGE.  Za najważniejsze i najtrudniejsze zadanie uznał podpisanie Umowy
Gwarancyjnej, mającej zabezpieczyć interesy pracownicze w procesie konsolidacji linii biznesowej Energetyka
Konwencjnalna. ZZPRC znajduje się obecnie (wraz z innymi związkami działającymi w elektrowni) w trzech sporach
zbiorowych. Mówiono o trudnych negocjacjach i zabiegach dotyczących przyszłości spółek tzw. zaplecza.

Gościem Zebrania był Pan Jacek Kaczorowski – Prezes Zarządu PGE Elektrowni BełchatówS.A. Zwracając się do
delegatów, zapewnił o dobrej woli dla pozytywnego rozwiązania wszystkich kwestii spornych. Nakreślając wizję
rozwoju skonsolidowanej spółki „Energetyka Konwencjonalna”  uznał, że będzie to z korzyścią dla pracowników i
całego regionu, a jej siedzibą będzie Bełchatów. 

Na WZD gościł również Pan Waldemar Płomiński – Prezes Zarządu Spółki „Elbest”Sp z o.o. jak również
przedstawiciele załogi w radzie nadzorczej elektrowni.
Ważnym punktem zebrania było sprawozdanie finansowe omawiane przez wiceprzewodniczącego Zbigniewa
Michalskiego. Dobra sytuacja finansowa związku pozwoliła na znaczące podniesienie wysokości funduszu
strajkowego. 
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